

# باور ترانز ميشن جلف Power Transmission Gulf

## Our Mission

The BK Gulf Group of Companies is a leading, multi-disciplinary business consisting of Mechanical, Electrical, Facilities Management, Fire Systems, Extra Low Voltage Systems and Modular Systems based in Dubai and operating throughout the United Arab Emirates and GCC Regions.

Our Mission is to expand and continuously improve the quality service we provide; ensure the business is flexible to meet the changing needs of both our Customers and the Market in which we operate; and achieve consistent, acceptable returns for our Shareholders.

In order to accomplish our Mission we will:

- ❖ The Management of BK Gulf LLC are committed to a successful implementation and continual improvement of Quality Management Systems based on ISO 9001:2008 and achieving highest standards of Health, Safety & Environment.
- ❖ Continually identify and comply with our Customers specific needs, conducting all our business openly and with integrity.
- ❖ Provide professional and technical training to develop the individual skills of our employees within an environment conducive to achievement recognition.
- ❖ Keep abreast, research and where appropriate apply the latest, most advanced international construction methods and techniques.
- ❖ Respect the natural environment & uphold the culture and values of the communities in which we work.

Our dedication to this Mission Statement will ensure the continued success and future growth of the Company.

## مهمتنا


مجموعة شركات بي كي جلف ، مجموعة متعددة النشاطات رائدة في مجال الأعمال الميكانيكية، الكهربائية و أنظمة الحريق، بالإضافة إلى إدارة المرافق ، أنظمة الجهد المنخفض (ELV) و الوحدات المسبقة التصنيع (Modular System)، وهي من خلال مقرها الرئيسي في دبي تمارس تنفيذ نشاطها وأعمالها في جميع أرجاء الإمارات العربية المتحدة ودول مجلس التعاون الخليجي.

تتمثل مهمتنا في السعي لتوسيع نطاق أعمالنا وتطوير جودة خدماتنا على الدوام مع ضمان الالتزام بتنفيذ متطلبات العملاء والسوق على السواء لتحقيق عائدات ترضي طموحنا و تال قبول مساهمينا.

لإنجاز مهمتنا سوف نقوم:

- ❖ نلتزم إدارة بي كي جلف ذ.م. بنجاح تنفيذ و تطوير نظم إدارة الجودة بناء علي اسس علمية معتمدة ISO 9001:2008 لضمان تحقيق أعلى معايير السلامة، الصحة والبيئة.
- ❖ دوام التعرف على متطلبات واحتياجات عملائنا والالتزام بها وتنفيذ نشاطاتنا بمصداقية ووضوح تام.
- ❖ توفير التدريب المهني والفني لموظفينا في بيئة تعتمد على التعاون و تكافؤ الفرص.
- ❖ مواكبة الأبحاث العلمية وحيث يكون ملائما تطبيق أحدث الابتكارات وأساليب التقنية العالمية الأكثر تطورا في مجال الإنشاءات.
- ❖ احترام البيئة الطبيعية وترسيخ الثقافة و القيم السائدة في المجتمعات المحلية

إن تفانينا وإخلاصنا لتنفيذ المحتوى والمضمون الوارد في هذه المهمة يضمن لنا تحقيق النجاح والنمو المستقبلي للشركة على الدوام

  
Chris Barry  
General Manager